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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 

2024-09-03

 

 

 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Xenon, Albano hus 3 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
 
Erik Edstam, tf. kanslichef 
Annette Grahn, ledningsstöd 
 

Frånvarande: 

1 Information från skolan 

Info från skolchef: 

- De senaste veckorna har det varit många besök hos KTH.  

o Besök från LTU den 22-23 aug. Skolan representerade rymdforskning och 
kärnkraftsforskning vid besöket. 

o Besök från CHA den 28-30 aug. Skolan representerade Neutron-forskning och 
kvantteknologi. 

o Besök från Axiom-3 space den 29 augusti. 

o Besök från SJTU 1 september. Besökte Matematik och Tekmek på SCI. 

- Skolans fakultetsfrukost är den 11 september kl. 8.00-9.30. Tema är en sammanställning 
av pågående initiativ på KTH och skola. 

- Deadline för första utkast på institutionens rapport om revidering av masters- och 
doktorsprogrammen är den 30 september. Det behöver inte vara en stor rapport utan 
mer ett sammanfattande presentationsmaterial. Prefekterna berättar kort hur arbetet 
går. Två frågor som Sandra lyfter specifikt är gällande representant från annan 
institution respektive studentrepresentant med i arbetet. 
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- Ledningsinternat är planerat till 16-17 oktober. Eventuellt behöver detta bokas om då 
Pär inte kan vara med dessa datum. Detaljerad agenda kommer att sättas närmare inpå 
men preliminära diskussionspunkter är: 

o Implementeringsfas av rapport gällande revidering av masters- och 
doktorsprogram 

o JMLA-arbete. Förberedelsemöte inför JMLA-workshops har hållits. Prefekterna 
berättar kort om detta och en gemensam uppfattning är att man inte upplever att 
man fått de stöd som man behöver inför att hålla kommande workshops. 

o Resursfördelning 2025. Tankar om resursfördelningen bestående av tre delar 
som kommer att diskuteras på internatet: 

 Bas: Fakultetsfinansiering 

 FO - Infrastruktur 

 Skolans MK – äskande 

 Skoldialog (1,5 tim) på varje institution planeras i november för 
skolans ledning och institutionsledningen. Fyra förslag på datum 
och tider finns, Annette kommer att maila ut dessa och agenda 
kommer senare. 

Info från FFA: 

- Alla BN-möten för befordran till professor är bokade, sex är genomförda. 

- RN1 för strömningsmekaniktjänsten är bokat den 11 september 

- Båda utlåtanden för biofysiktjänsten har kommit 

- Inget nytt gällande lektortjänsten i matematik 

- Vi har förlängt utlysningstiden för tjänsten i kärnkraftsäkerhet, ca 40 sökande, men bara 
en som uppfyller kraven. 

- Överklagandet på den andra strömningsmekaniktjänsten är inte avgjort 

- Karriärplaneringsmöte med ny biträdande lektor på torsdag 

- Affiliering E.G klar 

- Kommer snart att starta upp processen med förmöten inför ansökan om befordran till 
professor i januari 2025 

Info från GA: 

- Antagningssiffror för masterprogrammen presenteras. Sammanfattningsvis gällande 
antal nybörjare: 

o En ökning med 22% sedan 2022 
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o Jämfört med CING-program: 513 nybörjare 

o En utmaning för både lärare och verksamhetsstöd 

 

- Dimensionering av utbildning 2025 – första ”grova” prognosen 27 september, sedan 
uppföljning två gånger till. 

- Känslan att vi har nått ett tak vad vi klarar av i studentantal – totalt i alla kategorier. 

- Styrmodeller för GRU: skola och institution – pågår ett arbete på TekMek 

- Presentation av skolans reformagenda avseende GRU kommer att hållas för 
fakultetsrådet 

- Formellt beslut har tagits om tillsättande av en arbetsgrupp för 
kursutvärderingssystemet (Anna Burvall leder denna) 

- En matematiksatsning från Regeringen gällande nya åtgärder för att stärka STEM-
området har kommit. Rektor har placerat uppdraget hos programledningen för 
Framtidens utbildning som föreslaget ett äskande-förfarande med olika projekt-idéer, 
tex: stärka SI-verksamheten, examinationsformer, studenters studiestrategier, 
förberedande kurser. Blir viktigt att vi inte lägger alla ägg i en korg. 

Info från FA: 

- Haft Impact-möte. KTH200-planeringsgruppen vill besöka skolorna och kommer att 
komma ut och besöka prefektrådet. 

- WISE-programmet kommer att komma ut utlysning framöver. En diskussion behöver 
hållas internt gällande hur vi ska göra.  

- Gällande Wallenberg Fellows har några förslag på externa kandidater kommit in och 
Oscar planerar att hålla ett informationsmöte om det i nästa vecka. Diskussion förs kring 
förutsättningar för externa kandidater att tillsättas till fakultetstjänster. 

Info från VS: 

- Nytt HR-system kommer att införas. Ser lite annorlunda ut men funktionalitet är 
detsamma. 

- Vill man ha stöd i processen för lönerevisionen går det bra att kontakta HR. 

- T2 håller på att avslutas och budgetarbete inleds. 

- Alla i prefektrådet har fått inbjudan till KTH Slack och behöver logga in i detta. 

2 Status rekrytering till koordinator ledningsstöd 

Erik presenterar de kandidater som är med i processen för de två tjänster på institutionsnivå 
och en tjänst på skolnivå som ska tillsättas. Har haft 166 sökande och intervjuat 9 st av dessa i 
första intervju. Tanken är att de i nästa intervju får träffa prefekt respektive skolchef. 
Diskussioner förs kring hur många tjänster som är utlysta och hur dessa ska fördelas. 



MÖTESANTECKNING Datum Ev. diarienummer 

 2024-09-03  

 

 

 4 (4) 
 

 

 

3 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

Anteckningar av 

Annette Grahn 

2024-09-03 


